
Zápis z Valné sch̊uze
Jindřichohradecký Symfonický orchestr

20. února 2011

Prezence
Na začátku sch̊uze se všichni př́ıtomńı podepsali na prezenčńı listinu, která je přiložena v př́ıloze.

Zahájeńı
Daniel Smejkal všechny přiv́ıtal a stručně přednesl program sch̊uze:

1. Prezence

2. Zpráva o činnosti za rok 2010

3. Předložeńı Výročńı zprávy za rok 2010

4. Źıskaná finančńı podpora za rok 2010

5. Zpráva o vedeńı účetnictv́ı za rok 2010

6. Zpráva revizńı komise za rok 2010

7. Plán akćı na rok 2011

8. Kulturńı projekt
”
Hudba z Kyperských kořen̊u”

9. Podané žádosti o granty a finančńı podporu

10. Evidence drobného majetku

11. Volba Rady orchestru

12. Dotazy a návrhy člen̊u

Zpráva o činnosti za rok 2010
Daniel Smejkal shrnul akce, kterých se JHSO účastnil (nebo je pořádal) v roce 2010. Uskutečnilo se
celkem devět koncert̊u: jarńı koncert, zájezd do Chrudimi, letńı koncert, tři koncerty na Kypru v rámci
projektu

”
From the musical roots of Cyprus”, podzimńı koncert a dva adventńı koncerty.

Předložeńı Výročńı zprávy za rok 2010
K nahlédnut́ı byla předložena Výročńı zpráva za rok 2010. Jednatel jménem všech člen̊u poděkoval
Ludmile Plaché za jej́ı vypracováńı.

Źıskaná finančńı podpora za rok 2010
Daniel Smejkal seznámil členy orchestru s źıskanou finančńı podporou v roce 2010: Dotace od města
Jindřich̊uv Hradec na celoročńı činnost – 25 tis. Kč, Jihočeský krajský př́ıspěvkový program podpory
v oblasti kultury pro rok 2010 – 30 tis. Kč. Dále poděkoval Haně Krejčové za zpracováńı žádosti pro
Jihočeský kraj.

Zpráva o vedeńı účetnictv́ı za rok 2010
Matyáš Kopp informoval př́ıtomné o stavu finančńıch prostředk̊u JHSO. Objasnil jim podrobněǰśı
podmı́nky propláceńı cestovńıch náklad̊u, které byly na základě doporučeńı revizńı komise zavedeny.
Nutné podmı́nky:

1. Zapsat se na prezenčńı paṕır na každé zkoušce/každém koncertě

2. Cesta muśı být z domova na zkoušku a zpět, nebo ze školy na zkoušku a zpět

3. Cesta muśı být v den zkoušky

4. Muśı být volen nejlevněǰśı zp̊usob dopravy

5. Vyúčtováńı pracovńı cesty muśı být kompletně vyplněno (v kolonce spolucestuj́ıćı uvést jméno,
vyplněny kompletńı informace o osobńım automobilu, doplnit emailovou adresu)

6. Pasažérem muśı být osoba, na kterou je vyúčtováńı psáno

7. Vyplněná Smlouva o propláceńı cestovńıch náhrad
Výjimky z uvedených pravidel muśı být dopředu schváleny jednatelem.

1



Zpráva revizńı komise za rok 2010
Revizńı komise ve složeńı Hana Krejčová a Ilona Pr̊ušová valné sch̊uzi předložila zprávu revizńı komise
a konstatovala, že v účetnictv́ı nenalezly nedostatky. Dále navrhla evidenci hmotného majetku.

Plán akćı na rok 2011
• Jarńı koncert – 10. 4. 2011

• Letńı koncert v rámci slavnost́ı města Jindřich̊uv Hradec – 11. 6. 2011

• Kulturńı projekt
”
Hudba z Kyperských kořen̊u” – 2.–7. 9. 2011

• Adventńı koncert pořádaný městem Jindřich̊uv Hradec – 4. 12. 2011

Kulturńı projekt
”
Hudba z Kyperských kořen̊u”

Lenka Lǐskařová seznámila orchestr s podrobnostmi kulturńıho projektu. Plánuj́ı se tři koncerty: Jindřich̊uv
Hradec, Praha a Tábor/Ṕısek (v jednáńı).

Podané žádosti o granty a finančńı podporu
Na rok 2011 má orchestr přisĺıbeno 25 tis. Kč od města Jindřich̊uv Hradec na celoročńı činnost. Dále
orchestr dostane z Jihočeského krajského př́ıspěvkového programu podpory v oblasti kultury pro rok
2011 25 tis. Kč na celoročńı činnost, žádosti na kulturńı projekt

”
Hudba z Kyperských kořen̊u” nebylo

Jihočeským krajem vyhověno.
Dále je požádáno o mimořádnou dotaci od města ve výši 50 tis. Kč na kulturńı projekt

”
Hudba z

Kyperských kořen̊u”

Evidence drobného majetku
Ludmila Plachá dala k nahlédnut́ı seznam drobného majetku orchestru a doplnila, že v lednu 2011 byla
zakoupena pikola.

Volba Rady orchestru
Hlasováńı o Radě orchestru vedla Hana Krejčová. Současná Rada byla jednomyslně odsouhlasena, nikdo
se nezdržel hlasováńı. Složeńı rady:

jednatel Daniel Smejkal

zástupce jednatele Bohumil Komı́nek

hospodář Matyáš Kopp

členové výboru Lenka Lǐskařová, Ludmila Plachá

Dotazy a návrhy člen̊u
Na závěr sch̊uze si vzal slovo Bohumil Komı́nek a informoval členy o daľśıch možnostech źıskáńı finančńı
podpory. Komunikuje s ṕıseckým starostou, táborskou mı́stostarostkou a hejtmanem Jihočeského kraje.

Zapisovatel: Matyáš Kopp

Verifikátor: Daniel Smejkal Hana Krejčová Ludmila Plachá

2


